
 
 

PROCES VERBAL 
Încheiat astăzi, 29.06.2020, orele 8,00 

 
 Azi, data de mai sus, a avut loc ședinta ordinară  a Consiliului Local 
Cătina, la Primaria Cătina, convocată prin Dispoziția Primarului nr.93 din data 
de 23.06.2020, la care a participat un numar de 11 consilieri locali și 
dl.Stanciu Gheorghe-delegatul sătesc . 

Doamna secretară declară deschise lucrarile ședintei fiind prezenti 11 
consilieri, astăzi având în vedere prelungirea starii de alertă constatata prin 
H.G. nr.476/2020, respectand distanta minima de 1,5 m intre personae cu 
obligativitatea purtării măștii și a mănușilor de protecție. 

 Doamna secretară supune la vot procesul verbal al ședintei anterioare, 
care se aprobă cu 11 voturi  “pentru”. 
 Președinte de ședintă a fost ales domnul Coman Gheorghe. 
 
 Domnul primar prezintă ordinea de zi : 

1.Proiect de hotărâre privind  aprobarea notei conceptuale pentru 
realizarea obiectivului de investiție “ Optimizare alimentare cu apă comuna 
Cătina- Execuție foraje apă Slobozia și Valea Cătinei”- inițiator primar Radu 
Gheorghe 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale pentru 
realizarea obiectivului de investiție “ Optimizare alimentare cu apă zona sat 
Zeletin “ - inițiator primar Radu Gheorghe 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea Listei obiectivelor de 
investiții publice pe anul 2020- inițiator primar Radu Gheorghe 
 
 Dl. Primar supune la vot ordinea de zi care se aprobă cu 11 voturi 
pentru . 
  
 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale pentru 
realizarea obiectivului de investiție “ Optimizare alimentare cu apă 
comuna Cătina- Execuție foraje apă Slobozia și Valea Cătinei”. 
 
 Dl. Primar dă citire referatului de aprobare :este vorba despre cele doua 
foraje de apa pe Valea Catinei și Slobozia, sunt cele mai afectate sate, a fost 
secetă, avem lipsa de apă, ce am avut până acum nu mai face față, din lipsă 
de fonduri nu am mai trecut și Cătina, avem terenul, la Slobozia este terenul 
de sport, la Valea terenul de la CAP . 

Dl. Președinte de ședintă : avizul comisiilor . 
D-nii Popescu Vasile, Paraschiv Ion si Negoită Gheorghe : aviz favorabil . 
Dl. Negoiță Gheorghe : este bine ca s-au găsit banii necesari pentru 

aceste foraje, a fost secetă dupa cum stiții, cred ca nu este nimeni împotrivă . 
Dl. Primar :  daca putem să ne însciem în normele de la CNI-pentru 

lucrările de urgență-recuperam o parte din bani . 
Dl. Paraschiv Ion : un termen de execuție ? 
Dl. Primar : cum v-a lua executivul din primărie documentația, este 

vorba despre avizele necesare pentru proiecte, termenele erau de 30 zile, 



acum este de 60 zile; la Căminul cultural Cătina cererea este depusă la CNI 
din 21.03.2017, am solicitat avize în 2019 și acum în 2020 și Poliția ne cere 
nu știu ce stidu D3, D4, noi nu avem căldire nouă, avem reabilitare; va fii bine 
daca forajul l-am termina într-un an, graficul se face de către proiectant, după 
ce avem toate avizele, dar avem problema banilor ; sunt terenuri care pot fii 
concesionate și utilajele din spatele primăriei care pot fi valorificate. 

Dl. Străchinescu Vasile : sunt de acord cu proiectul de hotărâre, dar 
daca este ca cel de la Corbu-Catun, acolo ne dă apa când vrea . 

Dl. Primar : sărăcia te îndeamnă să gasești fel de fel de soluții, dacă la 
Catun unde avem proiect și aveți tot ce trebuie și nu sunteți multumiți că unii 
au pus contuare și unii nu, s-a consumat apa pe sectă foarte multă . 

Dl. Străchinescu : nu este apă pe conductă, pentru ce să punem 
contuar? 

Dl. Primar : dar cand s-a consumat pe seceta de ce nu mi-ați spus ? 
Dl. Negoiță Gheorghe : se consumă foarte mult, într-o zi și jumătate s-a 

consumat 40 tone . 
Dl. Primar : comunitatea nu poate să treacă la taxe până nu ai serviciul 

public autorizat, avem contract cu o firma cu 22 mii lei-acel contract, dar am 
cerut să găsim o soluție să fie acordul beneficiarului, dar nu putem încasa 
nimic acum, cerințele pentru apă sunt foarte stricte . 

Dl. Strachinescu : serviciul public de apă vorbim de 5 ani de zile de el . 
Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 

hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
 
 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale pentru 

realizarea obiectivului de investiție “ Optimizare alimentare cu apă 
zona sat Zeletin “ 
 

Dl.primar dă citire referatului de aprobare : la Zeletin aceeași problemă 
– apa, am bagat țeava cu 416, există forajul, trebuie denisipat și să extindem 
la 4 case , atunci când faci o cheltuială curată, apoi se face înscrierea 
bunurilor în inventar dupa recepție si apoi evaluarea ; eu sunt în cuplă că m-
am ocupat de stație de clorinare cu 416 și Chiru, am facut lucrări; acum 5 ani 
de zile am luat 2 stații de clorinare și vezi că am încălcat nu știu ce norme, nu 
am înțeles ce atitudine se poate lua într-o primărie; referitor la CNI trebuie să 
atragem fonduri . 

Dl. Președinte de ședintă : avizul comisiilor . 
D-nii Popescu Vasile, Paraschiv Ion si Negoită Gheorghe : aviz favorabil . 
Dl. Birlodeanu Adrian : partea de extindere si racorduri termenul sa fie 

cat mai scurt . 
Președinte de ședință nefiind discuți supune la vot proiectul de hotărâre, 

care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
 
3. Proiect de hotărâre privind modificarea Listei obiectivelor de 

investiții publice pe anul 2020 
 
Dl. Primar da citire referatului de aprobare : este vorba de modificare în 

cadrul capitolului de dezvoltare , bani se duc la foraje, luăm dintr-o parte și îi 
ducem în alta, avem art.46, alin.(3) din legea nr.273/2006 a finanțelor publice 



locale, modificarea se face în aceleași condiții cănd aprobam bugetul. Pentru 
ședinta următoare o să o ținem căt se poate de repede .  

Dl. Președinte de ședintă : avizul comisiilor . 
D-nii Popescu Vasile, Paraschiv Ion si Negoită Gheorghe : aviz favorabil . 
Președinte de ședință nefiind discuți supune la vot proiectul de hotărâre, 

care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
Dl. Birlodeanu Adrian : referitor la asfaltarea drumul județean pe 

comună a crescut riscul accidentelor , trebuie niște indicatoare de reducerea 
vitezei, se circulă foarte repede . 

Dl. Primar : se circulă foarte repede aici și la Corbu, trebuiesc 
indicatoare și praguri, dar drumul nu este al nostru, este vorba de cei de la 
Consiliul Județean . 

Dl președinte de ședintă declara închise lucrările ședinței . 
 
 

    PREȘEDINTE DE ȘEDINTĂ,   SECRETAR GENERAL AL UAT, 
 
       COMAN GHEORGHE                                  DIACONU DORINA 


